



当地酒店 5★
Local Hotel

全程无购物
No Shopping

9 7
天 晚

山东轻松游

📍 北京 / 沧州 / 济南 / 曲阜 / 泰安 / 潍坊 / 青岛 / 东营

第一天 吉隆坡 ✕ 北京

机上用餐

集合于吉隆坡国际机场，乘搭国际航班飞往北京。抵达后入住酒店。
酒店：固安福朋喜来酒店或同级（当地5星级酒店）

第二天 北京 (2小时) 沧州 (2小时) 济南

早/午/晚

【吴桥杂技大世界】(含门票) 这里是古城样子的建筑，历史上著名的杂耍胜地，在这里观赏。
季节性安排：途经济南百里黄河银杏林(10, 11月赏千亩银杏林)。
【泉水古城】：漫步泉水古城，独家安排明水古城摇橹船(包全程船每船8人)欣赏特色演出-----《泉秀》VIP区。这里是一座具有悠久和文化特色的古城。以其丰富的泉水资源而被誉为“小泉城”，营造出一种宛如仙境般的美景。
酒店：济南明水古城酒店或同级(古城内)

第三天 济南 (2.5小时) 曲阜 (1小时) 泰安

早/午/晚

【明水古城】李清照故居、孟家大院、百脉泉、梅花泉、墨泉、鐵匠文化体验馆、布坊、章丘衙署。
【曲阜孔府】特别安排乘坐仿古马车游古城。是第一座祭祀孔子的庙宇，初建于公元前478年，以孔子的故居为庙，以皇宫的规格而建，是我国三大古建筑群之一，在世界建筑史上占有重要地位。
酒店：泰安金盛酒店或同级(当地5星级酒店)

第四天 泰安 (1.5小时) 济南

早/午/晚

【泰山风景区】(包含景区往返交通车+往返缆车)，泰山挺拔雄峻，是中国五岳名山圣地。1987年泰山被列入世界自然文化遗产名录。延路之风景名胜计有【南天门】古称天门关，它建在飞龙岩与翔凤岭之间，双峰夹峙，仿佛天门自开。由下仰视，犹如天上宫阙，是登泰山顶的门户。【天街】是指南天门到碧霞祠一段街道，商铺林立，亦市亦街，形成了特有的风俗。【玉皇顶】是泰山主峰之巅，因峰顶有玉皇庙而得名，主祀玉皇上帝。玉皇顶海拔1545米，气势雄伟，拔地而起，有“天下第一山峰”之美。
【大明湖】此湖是由众泉汇流而成的天然湖泊，湖面面积46.5公顷，大明湖历史悠久，景色秀美，具有很高的园林艺术水平和观赏游览价值。【百花洲】位于山东济南市的天下第一泉风景区内，大明湖公园的南门牌坊以南，和大明湖也就隔着一条马路的距离。而百花洲历史文化街区位于明湖路南侧，东起县西巷新坊巷，西临百花洲，南至后宰门街，北临大明湖景点，这里是泉城特色标志的重点示范工程，是济南一环、一湖、一城的核心部分。
【黑虎泉】-此泉为一天然洞穴，内有一巨石盘曲伏卧，上生苔藓，显得黑苍苍如猛兽深藏泉水从巨石下涌出激湍撞击，再加半夜朔风吹入石隙裂缝 酷似虎啸故称黑虎泉。
酒店：济南阳光美爵酒店或同级(当地5星级酒店)

第五天 济南 (2小时) 潍坊

早/午/晚

【周村古街】也叫大街。作为中国古商业文化的优秀代表--“大街古商城”，街区纵横，街巷幽静朴素，虽历经百年风雨，仍保持着古朴的明清原貌和历史本色。古街建筑风格独特，建设水平高，店铺林立。
【八大局】连同着淄博烧烤一起火爆的小吃街。
【海岱楼】有着“中国最美书局”之称，成为深化文化赋能、打造“五好”淄博和书香淄博、提升城市品质
【杨家埠民俗大观园】是国内最大的风筝厂。杨家埠也是中国民间年画的主要产地。历史源远流长，把年画与风筝融为一体，就有“放到天上是风筝，挂在墙上是一年画”之说。
酒店：潍坊金茂大酒店或同级(当地5星级酒店)

第六天 潍坊 (4小时) 青岛

早/午/晚

【小鱼山公园】通过栈桥抵达青岛著名的具有古典风格的景点-小鱼山。此处是观赏青岛前海全貌的最佳点，周围有许多西方风格的建筑。
【奥林匹克帆船基地】原本为北海船厂的厂区，现时已改建为用于国际或国内赛事之用的帆船比赛场地。
【五四广场】1990年代末在青岛新建的海滨建设的广场，因纪念五四运动中，学生捍卫青岛主权的爱国行为而得名。
季节性安排：张家楼千亩红枫林(10月中旬-11月中旬)
酒店：青岛东方影都皇冠假日大酒店或同级(当地5星级酒店)

第七天 青岛 (3小时) 东营

早/午/晚

【青岛啤酒博物馆(包含品酒)】号称亚洲最大国际啤酒都会。青岛啤酒厂生产的青岛啤酒，选用优质大麦、良种啤酒花和崂山泉水精心配制，素以泡沫洁白细腻、酒液清亮透明、口味香醇爽口而享誉中外。
季节性安排：八大关10-11月赏银杏和红枫
酒店：东营皇冠假日酒店或同级(当地5星级酒店)

第八天 东营 (2.5小时) 天津 (1.5小时) 大兴

早/午/晚

【远望楼】是个开阔地域，最醒目是拔地而起的“远望楼”观景台，它的旁边立有最引人瞩目的【“黄河入海口”石碑，】五个大汉字非常耀眼。
【南市食品街】天津一个以美食为特色的购物中心，建筑中西结合。这里汇集了天津各种知名的小吃。
【天津古文化街】古文化街是中国天津市南开区的一条由仿中国清代民间小式店铺组成的商业步行街。
【意大利风情街】体现浓郁的意大利风情为宗旨，将风情区建设成为集旅游、商贸、休闲、娱乐和文博为一体的综合性多功能区。
季节性安排：芦苇林(10-11月，千亩芦苇林，湿地栈道，鸟岛，丹顶鹤、白鹤等)

第九天 大兴 / 吉隆坡

机上用餐

抵达吉隆坡。

- 倘若原定的景点不对外开放，将由其他景点取代
If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative
- 以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。
The itinerary are subject to the final discretion of the local land operator.

- 在主要节日，商业展览，旅游旺季期间，住宿酒店可能需要安排在另一个城市。
During major events / trade shows / peak season, accommodation may not be in the city mentioned .

行程特点 Highlights:



- 全程当地5星级+体验一晚上明水古城内客栈
All the way arrange Local 5 stars hotel + 1 night Ancient Town Resort
- 特别升级2晚国际品牌5星级酒店
Special upgrade 2 night International 5 stars hotel
- 全程无购物, 无自费
No Shopping, No optional

特点美食 Meal Highlights:

- 山东省最著名、最流行的海鲜蒸锅
Famous Seafood Steamboat in Shandong
- 饺子宴 Dumplings Cuisines
- 胶东风味 JiaoDong Style Cuisines
- 孔府家宴 Kong's Cuisines
- 淄博烧烤 Zibo BBQ
- 中华风味 Chinese Cuisines
- 泰山三美风味 Taishan Cuisines



9 7
Days Nights

SHANDONG FUN FUN

📍 Beijing / Cangzhou / Jinan / Qufu / Tai'an / Weifang / Qingdao / Dongying

DAY 1 KUALA LUMPUR ✈️ BEIJING

MOB

Assemble at Kuala Lumpur International Airport take a departure flight to Beijing. Upon arrival, check in hotel.

HOTEL: Four Points By Sheraton Hotel or similar (Local 5 stars hotel)

DAY 2 BEIJING (2H) CANGZHOU (2H) JINAN

B/L/D

[Wuqiao Acrobatics Grand World] (Include Entrance Ticket) Here are buildings resembling the ancient city, where scenes from historically famous acrobatic venues can be observed.

Seasonal arrangement: Passing through Jinan's Bai Li Ginkgo Leaves Forest (OCT OR NOV ONLY)

[Quanshui Ancient City] Strolling in Mingshui Ancient Town: Exclusive arrangement for a rowing boat tour in Mingshui Ancient Town (each boat accommodates up to 8 people). After that enjoy the featured performance "Quanxiu" in the VIP area. This is a historical city with rich cultural characteristics. It is known as the "Little Spring City" due to its abundant spring water resources, creating a picturesque scenery reminiscent of a fairyland.

HOTEL: Ming Shui Ancient Town Resort or similar

DAY 3 JINAN (2.5H) QUFU (1.5H) TAI'AN

B/L/D

[Mingshui Ancient City] Li Qingzhao's Former Residence, Meng Family Mansion, Baizhang Spring, Plum Blossom Spring, Ink Spring, Blacksmith Cultural Experience Museum, Bu Fang, and Zhangqiu Yamen.

[Qufu Kong Family Mansion] Specially arranged for a tour of the ancient city by riding on a replica antique horse carriage. It is the first temple dedicated to Confucius, initially constructed in year 478, with Confucius' former residence as the main hall and built to the standards of an imperial palace. It is one of the three major ancient architectural complexes in China, holding significant importance in world architectural history.

HOTEL: Tai'an Jinsheng Hotel or similar (Local 5 stars hotel)

DAY 4 TAI'AN (1.5H) JINAN

B/L/D

[Qufu Kong Family Mansion] (Includes round-trip transportation to scenic spots + round-trip cable car) Listed into World Natural & Cultural Heritage site in 1987, Mount Tai is the leader of Five Sacred Mountains Taoism with beautiful natural scenery. After that, will come to [South Gate] to Heaven. It is the most well-known symbolic Structure of Mt. Tai. It is a tower with a stone arch gateway. Passing through the South Gate, there comes then [Heavenly Street]. In the old times, poor mountaineers built up a row of small shops along the street, selling tea, candles and providing lodging for the Buddhist. Then visit to [Jade Emperor Summit] which is the highest point on Mount Tai. It was build in 1483 and 1545 meters above sea level.

[Daming Lake Park] This lake is a natural lake formed by numerous springs and rivers. With a surface area of 46.5 hectares, Daming Lake has a long history and beautiful scenery. It possesses a high level of garden artistry and sightseeing value. Baihua Island is located within the Tianxi Spring Scenic Area in Jinan, Shandong Province, just south of the southern archway of Daming Lake Park and across the road from Daming Lake. The historical and cultural district of [Baihua Island] is located on the south side of Minghu Road, starting from Xinxinfang Lane in Xianxi County to the east, facing Baihua Island to the west, extending south to Houzaimen Street, and bordering the northern part of Daming Lake. This area is a key demonstration project of Jinan's distinctive features, representing the core part of Jinan's "One Ring, One Lake, One City."

[Black Tiger Spring] The spring originates from a naturally-formed cave, where lies a giant stone covered by moss. Besides, the water gushes from the spring and strikes upon the stone together with the sound of the wind blowing inside, a tiger's roar is heard, hence the name Black Tiger Spring.

HOTEL: Grand Mercure Jinan Sunshine Hotel or similar (Local 5 stars hotel)

DAY 5 JINAN (2H) WEIFANG

B/L/D

[Zhou Village] this area serves as an excellent representation of ancient Chinese commercial culture known as the "Big Street Ancient Commercial City." With its winding streets and quiet, simple alleys, this district, despite enduring the trials of time, still maintains its ancient Ming and Qing dynasty charm and historical essence. The unique architectural style of the ancient street, coupled with its high level of construction, is dotted with numerous shops.

[Ba Da Ju] The snack street that has been booming along with the popular Zibo barbecue.

[Hai Dai Lou] With the title of "China's Most Beautiful Bookstore," it has become instrumental in deepening cultural empowerment, fostering a culturally rich and refined Zibo, and enhancing urban quality.

[YangJiaBu Folk Culture Village] The best folk art and folklores are displayed everywhere in WeiFang. It is a famous unique village where you can find paper-cutting, kite-making and wood block paintings.

HOTEL: Monriche Hotel or similar (Local 5 stars hotel)

DAY 6 WEIFANG (4H) QING DAO

B/L/D

[Xiao Yu Hill] Arriving via the trestle bridge to the renowned classical-style attraction in Qingdao - Xiaoyushan. This is the prime spot for viewing the panoramic view of Qingdao's waterfront, surrounded by numerous Western-style buildings.

[Qingdao Sailing Centre] Originally the site of the Beihai Shipyard, it has now been converted into a sailing race venue used for international or domestic competitions.

[May Fourth Square] The Square got its name in memory of China's historical May 4th Movement, which started in Qingdao.

Seasonal arrangement: Zhangjialou Red Maple Forest (Middle of OCT until Middle of Nov)

HOTEL: Crowne Plaza Qingdao Oriental Movie Metropolis or similar (Local 5 stars hotel)

DAY 7 QING DAO (3H) DONG YING

B/L/D

[Qingdao Beer Factory] (Included taste beer) The Top International Asia Beer Ground. Gain more knowledge Qingdao history and beer cultural production.

Seasonal arrangement: Ba Da Guan Ginkgo Leaves & Maple Leave (OCT & NOV)

HOTEL: Crowne Plaza Dongying or similar (Local 5 stars hotel)

DAY 8 DONG YING (2.5H) TIANJING (1.5H) DA XING

B/L/D

[Yuan Wang Lou] It's a vast area, with the most striking feature being the towering "Yuanwang Tower" observation deck. Adjacent to it stands the most eye-catching "Yellow River Estuary" monument, with five large red characters that are extremely conspicuous.

[Nan Shi Street] A specialty shopping center in Tianjin mainly focused on gourmet food, featuring a blend of Eastern and Western architecture. It gathers various famous local snacks from Tianjin.

[Tianjin Ancient Cultural Street] The Ancient Cultural Street is a commercial pedestrian street located in Nankai District, Tianjin, China. It consists of small-scale shops designed in imitation of the folk style of the Qing Dynasty in China.

[Italian Style Street] With the aim of embodying a rich Italian ambiance, the scenic area is being developed into a comprehensive and multifunctional district integrating tourism, commerce, leisure, entertainment, and cultural exhibitions.

Seasonal arrangement: Reed Marsh (OCT & NOV Thousand-acre reed marsh, wetland boardwalk, bird island, habitat for cranes, storks, and more.)

DAY 9 DA XING / KUALA LUMPUR

MOB

Arrived Kuala Lumpur.

联络方式 Contact:

价格 Price:

出发日期 Departure Date: